
PROTOKOLL vid smtr. i DIF:s ÖS 
d. 15/11/54.

NÄRVARANDE: hela styrelsen.

§ 1.
Smtr. öppnades av ordf., som hälsade bandyordf. Höglund väl
kommen för en redogörelse om situationen för A-lagets del.

§ 2.
Den tidigare från 17.000 till 15.000 kr. neddragna staten för 
bandysektionen drogs ned till 10.000 kr. sedan ett förslag på 
12.000 av sekr. utvoterats med 6-1.

§ 3.
Då bandysekr. E. Holfve övergått till Gustafsbergs IF föreslogs 
hans avlägsnande som medlem i DIF. Beslöts ge H. tillfälle att 
före beslut förklara sig.

§ 4.
Höglund meddelade att den inspektion som han tillsammans med 
S. Bergh gjort av tomtområdet på Ekerö /se tidigare prot./ 
visat att marken var utan större värde. Norén förmodade, att 
marknivån skulle vid servitutets utgång 1960 ligga i höjd med 
grundvattennivån.

§ 5.
Diskuterades Hammarbybacken och en utfyllning för åstadkom

mande av läktare-terassering. Uppdrogs Höglund göra en skissning
§ 6.

Som ÖS-kontaktman med bandyn avsade sig Liliequist till för
mån för Eckerbrant. Ordförande tar i frågan kontakt med bandyn.

§ 7.
Här avbröts smtr. för fortsättn. hos Ingvar Norén, Mösse

bergsvägen 28 i Bromma. Under resan dit borttappades Nordlund, 
som således ej var närvarande vid efterföljande beslut och dis
kussioner.

Föredrogs anhållan om tränare för brottningssektionen. Be
slöts avvakta rapport om sektionens två senaste tillställningar, 
innan någon åtgärd företogs. Till nästa smtr. kallas Öberg för 
sådan rapport. Evert Karlsson meddelade att Supporterklubben 
ställt 700 kr. till sektionens förfogande.

§ 8.
Ett erbjudande om Elis Ask som boxningstränare hänskjutes av 

Norén till sektionen för yttrande.
§ 9.

Protokoll-genomgång: i § 4 i prot. den 1/11 skall korrigeras 
sa att klart framgår, att tävlingen av förbundet lämnats åt 
DIF att arrangera och inte är någon gemensamhetstävling. I prot. 
den 8/11 andras § 8 Norén till Runman och i § 11 tillägges, att 
skidsekt. åtog sig kalla till smtr. påfölj. tisd. Prot. god
kändes härefter.

§ 10.
Norén meddelade att orienteringsekt. hos honom sökt och fått 

tillstånd disponera klubblokalen i Stadion för årsfest 20/11/54.



forts. prot. 15/11/54

§
Beslöts avfordra Gunnar Berg kvarvarande lager av skidor

nas SM-märke från 1951. Lagret skall handhas av Norén-Rinman.

§ 12.
Meddelade sekr. att Idrottsstyrelsen redan i jan. 1954 

beviljats anslag för anläggande av slalombana och ljusinstal
lation i ”Bamsekollen”. I. avsåg att starta arbetet snarast. 
Beslöts att Norén i samarbete med skidsektionen skulle ta kon
takt med I:s arbetschef för att Djurgårdens Önskemål i fråga 
om arbetena skulle bli tillgodosedda.

§ 12.
Efter diskussion om lämplig väg för påskyndande av 

beslut om Stockholms stads övertagande av Hammarbybacken samt 
principer för betalande av bilutlägg för ÖS-ledamöter avsluta
de ordföranden sammanträdet.


